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Zápis ze setkání Školské rady Základní školy, Praha 8, Palmovka 8 
dne 26. 6. 2024 v 16:00 hod. 

 
Přítomni:  
Za školskou radu: Jana Erhardová, MgA. Petr Vilgus, Ph. D., 
Za ZŠ: Mgr. Ivana Vanišová, 
Omluvena: Ivana Štočková 
 
Program schůze: 

1. Informace o plánovaných změnách ve školním řádu. 
2. Seznámení s výsledky přijatých žáků na SŠ a zápisu do ZŠ. 
3. Ukončení mandátu stávající školské rady k 12.7., informace o probíhajících volbách. 
4. Různé. 

 

Zapisovatelem byla pověřena pí Erhardová, ověřovatelem p Vilgus. 

1. Informace o plánovaných změnách ve školním řádu. 

Připravuje se zjednodušená verze šk. řádu, která bude schválená novou šk. radou ve šk. roce 

2024/2025. 

2. Seznámení s výsledky přijatých žáků na SŠ a zápisu do ZŠ 

Dvě 9. třídy s 16 a 18 dětmi:  

- gymnázium 4 děti, 

- SŠ s maturitou 13 dětí,  

- učební obor 10 dětí, 

- umělecké školy 4 děti 

- ve 2. kole nepřijaty 3 děti. Doporučeno 3. kolo.  

Škola umožnila rodičům podat přihlášky i prostřednictvím školního PC.  

Diskuze na téma DIPSY a znemožnění škole kontrolu nad přihláškami. Zda a kam je rodiče podali. 

Tím vzniká riziko neúspěšnosti i z důvodu chyby na straně rodičů. Doporučeno pí ředitelce vznést 

k provozovateli připomínku, aby byla tato možnost zpřístupněna a prováděna kontrola ze strany 

školy. 

 

3. Ukončení mandátu stávající školské rady k 12.7., informace o probíhajících volbách. 

Z řad rodičů byla při volbách zvolena pí Veronika Semotánová. Matka dvou synů v 6. a 7. třídě. 

Rodičům se představila Medailonkem rozeslaným přes Bakaláře. Rodiče hlasovali pomocí ankety 

v Bakaláři s výsledkem: 83 hlasů z 27 % z celkového počtu možných hlasů. 

 

Z řad pedagogických pracovníků byl zvolen p. Pavel Ježek. S výsledkem 20 hlasů z 39 % z celkového 

počtu možných hlasů. 

Zástupce za zřizovatele dosud není znám. 

Úkol: pro pí ředitelku svolat zasedání nově zvolené šk. rady v září a přizvat jako hosta pí Erhardovou 

(současnou předsedkyni), aby mohla předat vedení šk. rady novému předsedovi a celou radu 

seznámit s jejími povinnostmi. 
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4. různé: 

úkoly z minulého zasedání:  

- zveřejňování zápisů Školské rady na webových stránkách školy. Úkol: předsedkyně zašle 

administrátorovi webu ke zveřejnění v záložce Školská rada. 

Splněno. 

- V tomto šk. roce končí této šk. radě mandát. V květnu/červnu bude probíhat volba nové 

šk. rady. Rodič bude hlasovat opět prostřednictvím Bakaláře. Na příští schůzi bude tento 

bod projednán na programu. Úkol: zařadit na program příští schůze. 

Splněno. 

pí ředitelka nás informovala: 

- Chybí učitelé na I. stupni. Nasmlouvaní zaměstnanci mění názor (např. z osobních důvodů). 

Dotaz, zda by nepomohlo být fakultní školou a tím využít i studenty VŠ – v minulosti 

zjišťovány možnosti, ale z důvodu nastavených podmínek škola nesplňuje daná kritéria.  

- Budoucí 5. třídy již budou mít druhostupňový režim – nesouhlasná reakce rodičů. Vše 

vysvětleno na osobní schůzce s pí ředitelkou. Změní se: vstup žáků z ul. Heydukova, učebny 

v přízemí II. stupně, ale díky tomu bude minimální kontakt s žáky z II. stupně. Bohužel 

z kapacitních důvodů (učebny) nemůže škola žáky ponechat na I. stupni. 

- Dotaz na kapacitu školy – cca 300 žáků z 500. Třídy nejsou naplněny žáky na maximum. 

Informace o změně spádovosti – karlínský Rohan patří k ZŠ Palmovka. Lehce se to promítlo 

v budoucích 1. třídách, ale vznikla nová soukromá škola v Dock. 

- Proběhla třídní schůzka rodičů budoucích 1. tříd a přípravné třídy. 

- O rekonstrukci – plán vytvořit půdní vestavbu, nyní probíhá projektová dokumentace. 

Budoucí využití půdy jako učebny PC + jazyková učebna a sborovny a v budově Palmovka 

budou umístěny družiny.  

- Úvaha o změně názvu školy – to by mohlo zlepšit pověst. Ku příležitosti 130 let školy (za 2 

roky) by se mohl název školy změnit. Úkol pro pí ředitelku zapátrat v archivu, zda nebyl 

v minulosti žákem nějaká významná osoba a zvážit přejmenování školy. Úkol splněn:  

Arnošt Lustig byl žákem této školy, pí ředitelka oslovila dědice o svolení. Vzhledem k tomu, 

že o tom rozhoduje správní rada, čeká se na rozhodnutí. P. Vilgus doporučil další významné 

osoby spojené s Libní, a to p. Bondy a p. Boudník. 

- Pokračuje spolupráce školy s přírodovědnou fakultou. Připravuje se změna ŠVP - jeden 

ročník bude rozdělen na třídu s humanitním zaměřením a druhou na matematicko-

fyzikální. Pro budoucí 7. třídy budou 3 volitelné předměty – IKT vč. psaní všemi 10, 

společenské vědy a Země a vesmír. 

- P. Vilgus doporučil se na veletrhu vědy Akademie věd dozvěděl, že nabízí program Zavolej 

si svého profesora – prezentace, projekty zábavně. 

- Školní akce: 

V prosinci vyšlo první číslo školního časopisu (formát A5 cca 8 stránek), je v elektronické 

verzi. V tištěné formě bude pouze pár výtisků. Nyní vyšlo druhé číslo, které bylo na schůzce 

představeno. 

Vánoční benefiční koncert v kostele sv. Vojtěcha v Libni, Galerie na plotě, Setkání pro 

radost (květen v KD Ládví), zájezd žáků 2. stupně do Anglie. 

pí Erhardová pochválila účast žáků 9. tříd na programu přírodovědecké fakulty o  

17. listopadu a také akci Aukci obrazů vč. kavárny a výstavy Svět očima dětí. 
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- Připravuje se autoevaluace školy – rodičům bude přes Bakaláře rozeslán odkaz na Google 

formulář. Vyplňovat ho budou rodiče, žáci v rámci výuky a učitelé. Není povinný, ale určitě 

je důležitý pro rozvoj školy. Zveřejněny výsledky? Dosud ne, přislíbeno zveřejnění.  

Úkol pí ředitelka. 

- Sportoviště Palmovka – svěřeno již MHMP. Negativní doporučení svěření MČ P8 od IPR. 

V této věci reakce ZŠ vč. Školské rady, Spolku rodičů a MŠ Sokolovská. Viz. příloha. 

- Sociální sítě – diskuze nad zlepšením prezentace školy prostřednictvím FB a IG školy. Tipy 

na zlepšení dosahu např. kampaní za 30,-/14 dní. Na FB do příspěvku dát občas jen 1 

fotografii nikoliv celé galerie. Zvýšit povědomí o přípravce (velká konkurence v okolí). Naše 

přípravka má skvělý přístup a výsledky práce s dětmi. Než nechávat díky odkladu děti ve 

školkách, aby byly druhým rokem předškolákem, přípravka je vhodnější. Úkol: pí ředitelka 

ve spolupráci s pí Erhardovou. 

 

5. Další schůze:  
Termín další schůze je v kompetenci nové šk. rady. – úkol pí ředitelka svolat schůzi. 

Úkol: pí Erhardová – předat informace nové šk. radě o působení škols. Rady. 

 

 
 
Zapsal: Jana Erhardová 
Ověřil: Petr Vilgus 
 
 
Příloha 
Vyjádření k nesouhlasu IPR Praha se svěřením pozemků pod Stadionem mládeže. 
 


